

PRACTICES & DIFFERENCE

in Educational Science

PRAXEOLOGIE & DIFFERENZ

im erziehungswissenschaftlichen Diskurs

28th-29th January 2016
Europa-Universität Flensburg

KEYNOTE
SPEAKERS

Praxistheoretische Ansätze gewinnen in der Erziehungswissenschaft international zunehmend an Bedeutung. Eine besondere Stärke entfaltet der Blick auf soziale Praktiken vor allem bei empirischen Analysen von Differenzkonstruktionen. Die internationale Tagung "Praxeologie & Differenz im erziehungswissenschaftlichen Diskurs" verbindet theoretische und empirische Perspektiven auf Prozesse des ‚doing differences‘ in pädagogischen Kontexten.

Practice theoretical perspectives are gathering momentum in educational science. Looking at social practices has offered fresh insights particularly helpful in the empirical analysis of constructions of difference. The international conference „Practices & Difference in Educational Science“ brings together theoretical and empirical perspectives on the processes of 'doing difference' in educational contexts.

University of Kentucky

Prof. Dr. Theodore R. Schatzki

Katholische Universität Eichstätt-Ingolstadt

Prof. Dr. Robert Schmidt

Pädagogische Hochschule Nordwestschweiz

Prof. Dr. Tanja Sturm

Université du Luxembourg

Prof. Dr. Michael-Sebastian Honig